



Protokoll

Med Nordvästra Götalands Bordtennisförbund

Team:	Styrelsen
Nummer:	10/2025
Plats:	Teams
Tid:	Torsdag den 30/10 2025 kl.19.00- 21.00
Närvarande:	Ronny Ferm, Fredrik Wester, Ulrika Lundberg, Benny Johansson (tom §136), Malin Axelsson (tom §131, Karin Gill (adj.),
Återbud:	Tomas Geta Andersson Thomas Andersson & Martina Lindgren (valb.),
Ej närvarande:	Evelina Karlsson (valb.) & Lars Gunnar Ljungström (valb.).

§ 124 Mötets öppnande

Fredrik öppnade mötet.

§ 125 Val av

- a) Val av möttesekreterare.
Karin valdes till sekreterare.
- b) Justerare
Malin och Ulrika valdes till justerare.

§ 126 Godkännande av dagordningen.

Dagordningen godkändes.

§ 127 Föregående protokoll

Föregående protokoll godkändes.

§ 128 Ekonomisk rapport

Malin rapporterade kring ekonomin. Vi ligger i dagsläget på plusresultat. Vi har budgeterat ett minusresultat och diskuterar förslag på satsningar under nov/dec.

Vi beslutar att: Se över ett bidrag till spelare som är uttagna till Riks Top 12. Samt se över hur vi kan stötta spelare uttagna till regions/riks tävlingar inför nästa år.

Vi beslutar att se över möjligheten att erfarna tränare som vi har samarbete med kan göra föreningsbesök under nov/dec. Syftet är främst att inspirera till utvecklande träningar genom nya övningar med mera samt att kolla av hur föreningen "mår". Det ska sedan återkopplas till NVG och till föreningen för att se om de har fler frågor. Tränarna får isf en ersättning på 1000kr + resa. **Karin** och **Ronny** frågar de tilltänkta tränarna.

§ 129 Rapport SDF konferens 25 okt

Fredrik rapporterar kort från SDF konferensen. Även Thomas skulle varit med men han var sjuk.

Punkter som diskuterades var bl.a Svensk Idrott 2035, klimatet kopplat till idrott, framtidens SDF ledare & rörelsesatsning i skolan.

§ 130 Frågor från Kick-offen

a) Årshjul

Karin visar upp årshjulet. **Det beslutas att** NVG ska jobba aktivt med årshjulet från och med 1 januari 2026. Innan dess ska det uppdateras. Det ska sedan löpande lyftas på styrelsemötena för att se hur vi ligger till.

b) Digitalt föreningsmöte

Det beslutas att vi ska genomföra ett digitalt föreningsmöte med fokus på information under nov/dec.

Karin och Fredrik ska ta fram ett datum. **Karin** ska skicka förfrågan till alla Team om de har något de vill informera om.

Vi ska sedan utvärdera mötet och se om vi till nästa år kan utveckla det med att dela in deltagarna i olika digitala rum utifrån zontillhörighet för vidare diskutera inom zonen.

c) Delning på Team Utveckling – läger

Olika för och nackdelar lyfts med att dela eller inte dela på Team Utveckling och läger.

Frågan bordlägges.

d) Tävlingsguide för föräldrar

Många föräldrar som är nya i sporten vet hur tävlingar går till. Förslag att ta fram en enkel guide hur en tävling går till, hur rankingen funkar, olika klasser osv.

Det beslutas att: Ronny och Ulrika vars klubbar har tagit fram en liknande folder ska skicka dessa till Karin. **Karin** ska sammanställa och uppdatera och göra ett utkast till folder för NVG.

e) Styrelsens bästa mötesdag

Dagar då flest i styrelsen kan är tisdagar och torsdagar. Försöka lägga möten varannan gång.

f) Bekräftelse och återkoppling – mail

Styrelsen ska bli bättre på att återkoppla via mail. Det räcker med ett OK, läst eller om man avser att återkomma med svar senare.

§ 131 SBTF arvodering

Karin har, av SBTFs valberedning blivit utsedd till ordf. i gruppen som ska ta fram ett förslag för arvodering av SBTFs styrelse. Vi stämmer av inom styrelsen var vi står i frågan, input som Karin tar med sig till arbetsgruppen.

§ 132 Gemensam grafisk profil

Vi har fått en förfrågan från annat distrikt hur vi skulle se på att använda en gemensam grafiskprofil för alla distrikten. **Det beslutas att** vi är negativa till det pga. att vi måste få behålla vårt eget och inte blir för styrda uppifrån.

§ 133 Skaraborgs föreningsarkiv

a) Upprätta en dokumenthanteringsplan

Karin har varit på ett möte med Skaraborgs föreningsarkiv. För att starta upp vårt digitala medlemskap ska vi upprätta en dokumenthanteringsplan. Det är ett stort och komplext arbete som kräver noggrann förberedelse. Frågan lyfts upp om det är värt att göra jobbet eller om det finns andra vägar att gå för att arkivera för framtiden?

Frågan bordlägges.

§ 134 utvecklingsbudget

Diskuterades under ekonomipunkten.

§ 135 Stöd Parkinson VM

Önskemål har kommit från en förening om vi kan stötta en enskild person ekonomiskt till Parkinson VM. **Det beslutas** att vi inte ska stödja enskilda personer på tävlingar med fri anmälan. Svaret blir nej.

§ 136 möte SBTF nov/dec

SBTF önskar ha ett möte med oss. Vi har fått förfrågan både från Emma och Från Lasse. Det är lite oklart om dessa förfrågningar är separata eller hör ihop. Det är också oklart om föreningarna ska vara med på träffen samt om det ska vara på en vardag eller helg och vem som står för ev. kostnader. **Det beslutas att Fredrik** ska höra av sig till Lasse för att reda ut frågorna.

§ 137 Samarbete pingishallen.se

Förfrågan har kommit från pingishallen.se om att samarbete med läger.

Det beslutas att: NVG i första hand ska samarbeta med våra föreningar.

§ 138 Bordlagda frågor

a) SBTFs direktiv för 2025.

Bordlägges.

b) Flickr konto

Frågan ställs hur vi ska hantera våra bilder för att öka synligheten. De kan inte läggas upp på hemsidan. **Karin** ställer frågan till SBTF om de har några förslag samt om det går att samarbeta kring deras Flickr konto så även SBTF får visa upp bredden.

§ 139 Övriga frågor

SBTF Enkäten – Karin, Ulrika och Fredrik har diskuterat och fyllt på enkäten. **Karin** skickar in den till SBTF.

§ 140 Nästa möte

2 dec 19.00

§ 141 Avslutning

Fredrik avslutar dagens möte kl 21.00

Vid protokollet

Karin

Justeras

Ulrika

Ordförande

Fredrik

Justeras

Malin